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Boodschappen 

 

Anders, namelijk: 
 Nu nog in veghel omdat wij daar wonen. half januari in st oedenrode 
 

Toelichting 
In Sint-
Oedenrode 

 De AH. En met regelmaat de jumbo. 

 De beste manier om ons dorp Sint-Oedenrode levendig te houden, is: het doen 
van de boodschappen en andere aankopen in het eigen dorp. Wie van Rooi 
houdt, doet dat. 

 En daarnaast ga ik een keer per twee weken naar de Lidl in Veghel, u snapt ik 
kijk uit naar de nieuwe Lidl in Sint-Oedenrode 

 Heb alleen een fiets dus ga niet verder dan nodig is en haal eigenlijk alles in 
Sint Oedenrode of Schijndel als ze het hier niet hebben 

 Makkelijk 
 

Buiten Sint-
Oedenrode 

 Beperkt assortiment in Sint Oedenrode, vaak nee verkopen. 
In Son een beter winkel aanbod. 
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1 Waar doet u voornamelijk uw wekelijkse boodschappen? 
(n=219) 
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De Albert Heijn verhuist naar een groter pand en er komt een nieuwe Lidl in Sint-Oedenrode. 
 

 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Albert Heijn hoort op de Markt te blijven: uitbreiding met de winkelruimtes van 
Caprice en Intertoys biedt AH voldoende expansieruimte. Voor AH is het veel 
goedkoper die verplaatsing naar de Borchgraver van die winkels voor zijn rekening 
te nemen, dan nieuwbouw te realiseren op een terrein buiten het 
winkelconcentratiegebied. De bewoners van de appartementen aan de Neulstraat, 
de Ameroyenhof en de Deken Van Erpstraat zullen blij zijn als AH op de huidige 
locatie blijft. Dit voorkomt ook grote verkeersproblemen op de Borchmolendijk, 
meer rust op het Sluisplein en onnodige sloop van bestaande huizen. 

 Ik probeer te consuminderen. dus geen enkele behoefte aan meer en grotere 
supermarkten. een natuurvoedingswinkel dat missen we hier nog wel. daar moet ik 
nog steeds voor naar een ander dorp of stad. 

 Ik vind de locatie van de Lidl en slecht, zo midden tussen de huizen. Ik had daar 
liever een aantal mooie karakteristieke woningen voor in de plaats gezien. Ik zou als 
bewoner echt balen van zon enorme winkel met toeloop. 

 
Mee eens  Er zijn er nu voldoende 

 Hoewel ik persoonlijk erg blij wordt van een winkel als de Lidl, vanwege de goede 
kwaliteit groenten, ben ik van mening dat er wel erg veel supermarkten in Sint-
Oedenrode zijn. 

 
Neutraal  Lidl heeft absoluut meerwaarde! 

 Zaak van supermarkten zelf 
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2 ‘Het aanbod van supermarkten in Sint-Oedenrode wordt te 
groot’ 

In hoeverre bent u het (on)eens met de stelling? 
(n=219) 
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Mee 
oneens 

 Aanbod en concurrentie is goed, echter zullen den panden dusdanig gerealiseerd 
moeten worden dat er in de toekomst andere bestemming aan gegeven kan 
worden. uit wereldwijd marktonderzoek is gebleken dat in enkele jaren er veel meer 
online gekocht gaat worden met aflevering of afhaal depots op diverse plaatsen 
zoals tankstations of andere goed bereikbare plaatsen op vele routes. 

 
Zeer mee 
oneens 

 Dat is prima zo, alleen maar goed dat houd de kwaliteit en de prijs scherp! 

 Het probleem zal bij de winkels liggen willen ze ons houden zullen ze er wat voor 
moeten doen en anders gaan we op een ander, voor de minima is de Lidl van harte 
welkom 

 Het wordt tijd voor een Lidl in het dorp. 

 Ik ben heel blij met deze extra mogelijkheden! 
 
 
  



 
 
 

 
4 

 

 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Burgerparticipatie dient vooral ook vertaald te worden in peilingen onder de 
burgers van - in dit geval - het desbetreffende dorp: Sint-Oedenrode. Weten de 
raadsleden wel hoe de bevolking van Sint-Oedenrode over deze kwestie denkt? Of 
is het ook hier weer: niet vooruitkijken en als lemmingen doorgaan op een heilloze 
weg?! Ze heten onze volksvertegenwoordigers te zijn, maar vertegenwoordigen ze 
ons wel als zij raadsbesluiten nemen?! 

 
Mee eens  De Albert heijn zit dadelijk te ver weg voor de oudere inwoners 

 Ik vertrouw op de deskundige, maar dat zij de opinie van het volk meenemen in hun 
advies, daar is niets mis mee. 

 Tot op zekere hoogte, bewoners moeten niet de macht hebben om te beslissen of 
iets er wel/niet mag/moet komen. enkel al adviserende rol en omgevingstechnisch. 

 
Neutraal  Het zijn toch altijd een beperkt aantal mensen die inspraak geven. Is dat dan een 

juiste afspiegeling van de 'inwoners'? Gemeenteraadsleden zijn niet deskundig op 
alle gebieden, maar zij bepalen wel mede het beleid van een gemeente. Dus 
mogelijk handiger om een 'deskundige' hiervoor in te schakelen die marktonderzoek 
kan doen. 

 
Mee 
oneens 

 Onzin als de supermarkt denkt dat hij het hier kan maken gewoon doen en oke waar 
hij zit zal het wel wat overlast kunnen geven maar we willen ook voordeel 

 Soms zijn plannen heel vervelend, maar meestal moet je je  als bewoner schikken. 

 Supermarkten zouden beter een plaats kunnen krijgen op De Kampen. Daarmee is 
er minder verkeershinder in het centrum. Dat zou het overheidsbeleid moeten zijn! 
Zoals ook in Frankrijk regel is. 

 
Zeer mee 
oneens 

 Het is aan de ondernemer zelf om te bepalen waar hij/zij zich wil vestigen. Daar zal 
heus wel gedegen onderzoek naar worden gedaan. 
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3 ‘Inwoners moeten inspraak krijgen bij de vestiging van 
nieuwe supermarkten’ 

In hoeverre bent u het (on)eens met de stelling? 
(n=219) 
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Weet niet  Daarvoor hebben we onze volksvertegenwoordigers gekozen. ik denk dat mijn partij 
me wel goed vertegenwoordigt. 

 Laat vooral supermarkten zelf bepalen waar ze het beste kunnen gaan zitten 
 
 
 


